
 

 

 

 

 

Advies- en toezeggingenlijst van de Commissie Ruimte & Economie 
d.d. 15 januari 2018 
 
Raadhuis De Paauw 
 
Aanwezig: Voorzitter  dhr. Bloemendaal 

 Secretaris  mw. De Schipper 
 VVD dhr. Bakker en dhr. Deneer 

 CDA dhr. Overdevest en dhr. Knevel 
 WWW dhr. Boon en mw. Nijhof 
 D66 dhr. Schik 
 GroenLinks dhr. Van Sloten 
 Passie voor Wassenaar dhr. Ooms 
 Hart voor Wassenaar dhr. Hendrickx en dhr. Mulder 
 PvdA dhr. Van Smirren en dhr. Van Noort 

 DLW dhr. Paulides en mw. De Jong 
 
 Namens het college wethouders Doorn, Maat en (deels) Zweerts de Jong 
 

1. Opening, mededelingen en 
vaststelling agenda 

Wethouder Maat meldt de daadwerkelijke verkoop 
van huize Den Deijl en het huisje HèHè. Wethouder 

Doorn merkt op dat de kaders voor 
woningbouwprogrammering behandeld zullen 

worden in de commissie Mens en Maatschappij van 
deze week (betrof toezegging gedaan in de vorige 
commissie Ruimte en Economie). 
De agenda wordt vervolgens ongewijzigd 

vastgesteld. 
 

2. Spreekrecht burgers 
 

Dhr. Van Berckelaer spreekt in namens de heer 
Wesselingh, lid van plangroep ‘Het Hummeltje’ over 
het agendapunt Van Polanenpark 243.  
 

3. Vaststellen advies- en 
toezeggingenlijst van vorige 
vergadering 

De advies- en toezeggingenlijst wordt ongewijzigd 
vastgesteld. 

4. Vragenhalfuurtje 

 

Wethouder Doorn beantwoord de 

verkeersgerelateerde vragen van raadslid Bakker 
over de Johan de Wittstraat en de Rijksstraatweg. 
Wethouder Doorn zegt toe de aan de Amerikaanse 

ambassade en Waalsdorperlaan gerelateerde 
verkeersvragen van raadslid Paulides schriftelijk te 
zullen beantwoorden. 
Raadslid Ooms vraagt waarom het voorstel over het 

O&O-gebouw (Zonneveldweg) niet is geagendeerd. 
Wethouder Blommers licht dit toe. De commissie 
besluit voormeld onderwerp te agenderen voor de 
volgende cyclus en verzoekt de agendacommissie 
hierop toe te zien. 
Raadslid Knevel informeert naar de voortgang van 
het Klimaatprogramma. Wethouder Zweerts de 

Jong refereert aan de voortgang op het onderdeel 



 

 

duurzaamheid bij de scholen in Wassenaar. 
 

5. Lijst van ingekomen stukken 
 

De commissie neemt kennis van de ingekomen 
stukken. 

 

6 Burgerinitiatief 'Tiny houses' 
 

De commissie staat in beginsel positief tegenover 
het initiatief, maar vinden het nog te globaal en 
zouden het dus graag eerst verder uitgewerkt zien 

(draagvlak organiseren, locaties benoemen), 
alvorens hieraan een vervolg te geven. De 
commissie adviseert initiatiefneemster om met de 
wethouder de afstemming te zoeken over het 
vervolg. De wethouder geeft aan hiervoor open te 
staan. 
 

7 Voorlinden; principe-uitspraak 
verzoek om ontheffing van 
Verordening ruimte 

De voorzitter geeft ter introductie van dit 
agendapunt het woord aan de portefeuillehouder. 
Wethouder Maat geeft aan dat de hoofdvraag is of 
het college een oplossing moet zoeken voor het 
parkeerprobleem. Wat het college betreft is deze 

oplossing niet de locatie waar nu de illegale 

parkeervoorziening is gerealiseerd. Legalisatie van 
de huidige situatie is voor het college geen optie. 
 
Op de nog openstaande, al vooraf gestelde vraag 
door raadslid van Sloten naar het verkeerskundig 
onderzoek, waarin naar de stukken wordt 

verwezen, antwoord wethouder Maat dat dit er is, 
maar dat dit onderzoek de wethouder nog niet 
heeft bereikt. 
De commissie geeft aan dat de uitkomsten van dit 
onderzoek essentieel zijn om het nu voorliggende 
vraagstuk te kunnen beantwoorden. Ook vraagt de 

commissie aandacht voor de volgordelijkheid der 
dingen. De commissie concludeert dat het nu 
voorliggende voorstel te prematuur is en dringt 
bovendien aan op het spoedig starten van de 
handhavingsprocedure m.b.t. de geconstateerde 

illegale situatie. 
 

De wethouder benadrukt de complexheid van de 
casus, zowel qua  inhoud als procedure. Naast het 
parkeerprobleem, moet ook het verkeersprobleem 
worden opgelost. De grootte van het 
verkeersprobleem is op dit moment nog niet 
duidelijk. 
Adviseurs hebben aangegeven dat in beginsel een 

aanvullende parkeervoorziening op het terrein 
mogelijk moet zijn.  
T.a.v. de handhavingskwestie, zegt de wethouder 
toe, zo spoedig mogelijk de handhaving in gang te 
zullen zetten en hierover op korte termijn overleg 
te zullen starten met de overtreders. De illegaal 

gerealiseerde parkeerplaats, zal niet worden 
gelegaliseerd.  

 
Na overleg met de commissie besluit de wethouder 
het voorstel terug te nemen en pas hiermee terug 
te komen als de verkeersproblematiek is opgelost in 
samenspraak met Voorlinden en de buurt.  

 
De commissie verzoekt de agendacommissie het 
onderwerp de volgende cyclus opnieuw te 
agenderen, zodat de voortgang kan worden 
bewaakt. 
 
 



 

 

8 Afwijken bestemmingsplan Van 
Polanenpark 243 

De commissie kan zich vinden in de voorgestelde 
beslissing en adviseert de raad dit af te doen als 
hamerstuk in de raad van 30 januari aanstaande. 

 

9 Besluitvorming toekomstige 
governance Avalex 

Een deel van de commissie vindt dat 
volgtijdelijkheid eerst een discussie over de 
governance had moeten plaatsvinden, alvorens de 
raden besluiten zich formeel als deelnemer uit de 
gemeenschappelijke regeling Avalex terug te 

treden.  
 
De commissie vraagt aandacht voor de 
informatievoorziening vanuit de GR Avalex en van 
verbonden partijen in algemene zin. Het is van 
belang ook dit te borgen voor de nieuwe raad. Op 
welke wijze organiseer je dat of is het raadzaam 

hiervoor een protocol te ontwikkelen. De commissie 
verzoekt de raadswerkgroep huishouding van de 
raad dit mee te nemen in het kader van de 
overdracht. 
 

De commissie adviseert de raad de voorgestelde 

beslissing te agenderen als bespreekstuk in zijn 
vergadering van 30 januari aanstaande. 
 

10 Notitie vergroenen Berkhei(veld) 
 

De commissie adviseert de raad de keuze te laten 
vallen op optie B en de voorgestelde beslissing te 
agenderen als bespreekstuk in zijn vergadering van 

30 januari aanstaande. 
 
De commissie verzoekt de motie ‘Openbaar toilet’ 
van raadslid Nieuwzwaag als achterliggende 
informatie toe te voegen bij de raadsstukken. 
 
N.B. Deze motie is ingetrokken, omdat hiervoor een 

toezegging (nr. 3) in de plaats is gekomen en kan 
dus niet conform verzoek bij de stukken worden 
gevoegd. 

 

11 Gemeenschappelijke regelingen 

 

In het kader van dit agendapunt worden geen 

nadere mededelingen gedaan. 
 

12.a Moties 
 

De moties blijven gehandhaafd. T.a.v. motie nr. 17 
(maatwerkmotie) geeft wethouder Maat aan dat hij 
de beslissing hierover van Avalex zal doen 
toekomen aan commissie en raad (toezegging). 

 

12.b Toezeggingen 
 

De toezeggingen nrs. 50 en 84 beschouwt de 
commissie als afgedaan. 

13.a Sluiten van de deuren 

 

De commissie besluit de deuren te sluiten. 

13.b Inrichtingsvisie Valkenburg 
 

De commissie beraadslaagt in beslotenheid. 

14. Openen van de deuren en sluiting 
van de vergadering 

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter om 
23.20 uur de vergadering. 

 

 
 
Vastgesteld in de openbare vergadering van de 
Commissie R&E d.d. 19 februari 2018 

 

De secretaris,     De voorzitter, 

 


